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U ontvangt niet vaak e-mail van c.haas@opd.nl. Meer informatie over waarom dit belangrijk is

Aan het college van GS en de Staten van de Provincie Drenthe. 

 Geacht College,
 Geachte Statenleden,

    Onderstaand een stukje tekst over de (poging tot eventuele) herintroductie van konijnen
in Drenthe.
    Hierbij de vraag, of de Provincie Drenthe positief staat ten opzichte van dit onderwerp.
Zo ja, is er dan bereidheid 

 om dit project op te zetten en verder te begeleiden?
 Ik hoor graag van U.

 Charles de Haas, Smilde

Door verschillende ziekten en over predatie van de restpopulatie is jaren
geleden helaas het konijn uit de natuur verdwenen.

Dit is een groot gemis, omdat het eetpatroon van het konijn van belang was
voor de diversiteit in de bodemvegetatie en van buitengewoon belang voor het
dienen als prooi voor vele predatoren.   Zowel de stootvogels als de zoog
roofdieren profiteerden van het talrijk voorkomen van het konijn.

Het zou prachtig zijn, als we er in zouden slagen om het konijn weer ouderwets
terug te krijgen in onze natuur, als algemeen voorkomend zoogdier.

Als hier overeenstemming zou komen met de natuurorganisaties, de LTO,
overheden en andere betrokkenen, dan zou er een plan moeten worden gemaakt
om een fokprogramma op te zetten en vergunning voor uitzetten van konijnen
te krijgen.

Dit project moet grootschalig zijn, anders neemt dit te veel tijd in beslag en het
is goed om de kans van slagen te vergroten door veel dieren tegelijkertijd uit de
zetten.(Ook met het oog op predatie)    Dit betekent, dat er alle
voorbereidingen moeten worden getroffen, die voor het leefgebied, de
leefgebieden en de verdere ontwikkeling van het konijnenbestand  van belang
zijn, zeker in de eerste jaren.

Veel konijnenholen zijn volledig verdwenen, of in gebruik genomen door
vossen en dassen.

Om veiligheid te bieden zijn in zandgebieden sleuven te graven, die gevuld
worden met stobben, zodat er veilige dekking en vluchtwegen zijn. Zo zijn er
ideale leefgebieden voor de konijnen te maken. Aanleg van groenstroken met
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gevarieerde grassen en bloemenmengsels zijn niet alleen voor het konijn van
belang, maar ook voor de insecten en vogels, zeker ook de trekvogels.

Het kan een upgrade worden voor al onze natuurgebieden en een stimulans
voor de biodiversiteit. Met name ook de natuurlijke beplanting van bramen en
haagwallen zal helpen.

Wat er zou moeten, kunnen gebeuren, een kleine voorzet ter discussie.

Een vereniging of stichting oprichten met afvaardiging in het bestuur van alle
deelnemende organisaties.

Vervolgens een provinciaal plan maken, waar de plaatsen voor uitzetten
worden voorbereid, en/of aansluiten bij gebieden waar nog kleine populaties
voorkomen.
Dan een financieel plaatje. Begroting en fondswerving. Voor korte en langere
termijn.
  Proberen om ook Universiteiten enthousiast te krijgen. Wetenschappelijk
wellicht ook van belang voor heden en toekomst. Begeleiding van onze drentse
filmers Jannetta en Henk Bos zou voor de verslaglegging mooi zijn.

Als dit project succesvol is, ook uit te rollen in andere landsdelen. (Is men in
duingebieden niet reeds, kleinschalig,  met iets vergelijkbaars bezig?)

Is het een optie om te kijken waar boerenbedrijven worden gestopt, een nieuwe
bestemming als konijnen fokbedrijf te ontwikkelen? (Tevens mogelijkheid
voor onderzoek naar resistentie van verschillende specifieke ziekten)

Het zou een uniek project kunnen worden, waar wellicht vele na ons komende
generaties plezier van zouden hebben, zoals de ouderen onder ons zich nog
kunnen herinneren,

dat het wilde konijn overal in ons landschap voorkwam en waar marterachtigen
zoals bunzing, wezel en hermelijn algemeen voorkwamen.

Hopelijk zijn meerdere mensen met mij van mening, dat herintroductie van het
konijn als weer algemeen voorkomend, een verrijking van onze natuur is.

  Charles de Haas


